



AMAN

رقم القيد في سجل شركات التأمين: 70 بتاريخ 16/9/2003  
Register of Insurance Companies entry: 70 dated 16/9/2003  
رخصه تجارية رقم: 543043 Commercial License No.

Date: 27/09/2024  
Ref. CEO /66/2024

Mr. Hamed Ahmed Ali,  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market (DFM)  
Dubai , UAE

التاريخ : 2024/09/27  
المرجع : CEO / 2024 / 66

السيد / حامد أحمد علي المحترم،  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Disclosure regarding the cancellation of the acquisition deal between Dubai Islamic Insurance and Reinsurance Company - Aman and the Islamic Arab Insurance Company - Salama**

الموضوع: إفصاح بشأن إلغاء صفقة الإستحواذ بين شركة / دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين – أمان والشركة الإسلامية العربية للتأمين - سلامة

With reference to the notice disclosed on 16/01/2023, Dubai Islamic Insurance & Reinsurance Company (Aman) PJSC would like to clarify to its esteemed shareholders that during 2022, the company signed an agreement to transfer the general takaful, medical takaful and family takaful portfolios to Islamic Arab Insurance Company (Salama) PJSC, and this transaction is subject to final regulatory approvals. The company had applied to the regulatory authorities for approval of the transaction, however, Salama lately decided to cancel the agreement.

بالإشارة إلى التنويه المفصّل عنه بتاريخ 2023/01/16 تود شركة / دبي الإسلامية للتأمين وإعادة التأمين (أمان) ش.م.ع أن توضح لمساهميها الكرام أن خلال عام 2022 وقعت الشركة إتفاقية تحويل محافظ التكافل العام والتكافل الطبي والتكافل العائلي إلى الشركة الإسلامية العربية للتأمين (سلامة) ش.م.ع، وتخضع هذه المعاملة للموافقات التنظيمية النهائية. تقدمت الشركة بطلب إلى الجهات التنظيمية للموافقة على المعاملة ، إلا أن سلامة قررت مؤخراً إلغاء الإتفاقية.

Best Regards,

  
Rached Diab  
CEO

راشد دياب  
الرئيس التنفيذي

والله ولي التوفيق،

CC:

Emirates Securities and Commodities Authority,  
Abu Dhabi, UAE



نسخة إلى:

هيئة الأوراق المالية والسلع  
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

